
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 14 januari 2025. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter Ohlsson, Rustan 

Olsson. 

 Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson.   Lars Axelsson deltog i del av mötet 

                    

 

Ej närvarande: 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Föreningens ekonomi har inte genomgått några anmärkningsvärda förändringar. 

- Det kan observeras att elkostnaderna har ökat kraftigt under den kallare årstiden. När värmepumparna går 

på ständig hög nivå. 

- Försäkringsfrågan fortsätter. Vi har i föreningen ett flertal försäkringar, målsättningen är att på ett enkelt  

sätt med ett försättsblad  för varje försäkring kunna utläsa vad varje försäkring har för syfte och ändamål. 

- Ansökningshandlingar för att byta bank finns på kontoret. Handlingarna kommer att fyllas i och skickas in 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga 

 

6. Harry 
- Ett förslag har kommit upp, att i kontakt med hotell Sillen under varma tiden på året köra kortare eller 

längre turer med Harry. Förslaget behöver utarbetas tillsammans med hotellen. 

Det ska placeras ut Laurin folders på alla hotell i kommunen. 

- Något eller några företag kontaktas för att få offert på att reparera övre delen av bordläggningen på Harry. 

Ärendet hastar om vi skall försöka få in offerten som skall skickas till Sjöhistoriska för 31 januari 2025. 

Ärendet behöver iordningställas på torsdag tillsammans med Lars A. 

 

7. Verkstan 
- Martin har köpt in 2 nya ögon-spolningsflaskor. 

- Sten H har tillverkar ett par välbehövliga fina och stabila skyddsräcke runt några motorer. 

 

8. Museet 
Kostnaden för Stockholmsmotorn är betald under året 2025. Uppsägning av hyresavtalet skall ske i höst. 

 

9. Fastigheten 
Huvudsäkringarna i el-skåpet blir onormalt varma. Detta kan troligtvis bero på att en ljusbåge med 

åtföljande brännskada uppstår på säkringens bottendel och hållare vilket ökar motståndet i säkringen. 

Detta sker när säkringen skruvas i med stor belastning. Skåpets huvudbrytaren bör slås ifrån vid byte av 

säkring. 

 

10. TKM / Evenemang 
- Mötet förväntar sig att Lars M håller fördrag på årsmötet. 

- Leif A håller i annonseringen inför årsmötet. 

- Styrelsen enades om att föreslå årsmötet att höja medlemsavgiften till 250 kr 2026. 



Mycket beroende på ökade kostnader för framtagandet och distribution av medlemsskriften och andra 

ökade kostnader. 

 

11. Rapporter 
- En person vid namn Claes har varit i kontakt med Martin om att få tillsänt sig några högupplösta foton på 

motorer mm. Martin har ordnat detta. 

- En grupp hundägare med inriktning på spårsök vill ha tillgång till våra lokaler första mars. Gruppen har i 

december varit i lokalerna för tävling. Vilket var uppskattat. 

- NAVs museiedagar kommer att hållas i Uddevalla den 25 och 26 april eftersom vi är ett av de museer som 

kommer att få besök bör några av oss anmäla oss och ansluta på NAVs årsmöte. 

Åke J och Leif A är kanske intresserade.    

 

12. Övrigt 
Ingen fråga 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 11/2 kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.55 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


